
România 

Judetul  Bihor 

 Consiliul Local Câmpani 

 

 

 
  Hotărârea  nr. 41 

din 26.06 2023 

privind aprobarea procesului-verbal al sedinței ordinare  din data de 29.05.2023 

 

Având în vedere Dispoziţia  nr.54 din 22.06.2023  emisă de Primarul comunei Câmpani, d-na 

Valentina Țoța, privind convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului local al comunei Câmpani, pentru data 

de 29.05..2023; 

În temeiul prevederilor art. 138 alin. 15, art. 139 alin. 1  şi art. 196 alin. 1 lit. a din OUG 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ; 

Consiliul local al comunei Câmpani  

 

H O T Ă R Ă Ş T E : 

 

Art. 1. Se aprobă procesul verbal încheiat cu ocazia şedinţei ordinare  a Consiliului 

Local al comunei Câmpani din 29.05.2023. 

Art. 2.   Prezenta hotărâre se comunică cu: 

- Instituţia Prefectului – Judeţul Bihor. 

 

 

             Presedinte de ședintă,                                                                   Contrasemnează: 

                                                                                                        Secretar general al comunei,  

               Popa Ciprian Andrei                                                               Ionela Toda 

 

 

 

 
       

       Hotărârea a fost adoptată cu 11 voturi „pentru” din totalul de 11, cu 0 voturi împotrivă, 0 abțineri 
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România 

Judetul  Bihor 

 Consiliul Local Câmpani 

 

 

 
    Proiect de  hotărârea  nr. 43 

din 22.06. 2023 

privind aprobarea procesului-verbal al sedinței ordinare  din data de 29.05.2023 

 

Având în vedere Dispoziţia  nr. nr.54 din 22.06.2023   emisă de Primarul comunei Câmpani, d-na 

Valentina Țoța, privind convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului local al comunei Câmpani, pentru data 

de 29.05..2023; 

În temeiul prevederilor art. 138 alin. 15, art. 139 alin. 1  şi art. 196 alin. 1 lit. a din OUG 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ; 

Consiliul local al comunei Câmpani  

 

H O T Ă R Ă Ş T E : 

 

Art. 1. Se aprobă procesul verbal încheiat cu ocazia şedinţei ordinare  a Consiliului 

Local al comunei Câmpani din 29.05.2023. 

Art. 2.   Prezenta hotărâre se comunică cu: 

- Instituţia Prefectului – Judeţul Bihor. 

 

 

 

 

                                   PRIMAR ,                                                          Avizat de legalitate: 

                               Valentina Țoța                                                    Secretar general al comunei,                                

                                                                                                                    Ionela Toda 
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România 

Judetul  Bihor 

Primăria Comunei Câmpani 

 

 

 

Nr 2485 din 29.05.2023 

 

 

                                                     PROCES VERBAL  

 

 

       Încheiat azi, 29 mai  2023, cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului local Câmpani,  

convocată în baza Dispoziției Primarului nr.46 din  24 mai  2023. 

       La această ședință au participat un număr de 10 consilieri din totalul de 11, ce compun 

Consiliul Local al comunei Câmpani, absent fiind domnul Mihai Gheban. 

       D-na primar , Țoța Valentina   a declarat deschisă ședința și a dat cuvântul președintelui 

de ședință Popa Andrei Ciprian pentru a citi ordinea de zi după cum urmează: 

 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi pentru ședința ordinară din 29 mai 2023; 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local 

Câmpani   din 28 aprilie 2023; 

3.Proiect de hotărâre  privind aprobarea rectificării Bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 

2023;   

4.Proiect de hotărâre privind  aprobarea  contului aual de executie a  bugetului de venituri si 

cheltuieli si situațiilor financiare  al comunei Câmpani pe anul 2022; 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adițional nr.2 la Contractul de administrare 

nr.2498/ 23.06.2021 încheiat între Direcția Silvică Bihor- Ocolul Silvic Sudrigiu și Comuna 

Câmpani, precum și  a Bugetul de venituri și cheltuieli  pe anul 2023; 

 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea  Contractului de concesiune încheiat între Consiliul 

Local al Comunei Câmpani și SC Ade Top Dental SRL având destinația de cabinet 

stomatologic 

7.Diverse 

 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi pentru ședința ordinară din 29 mai 2023; 

Inițiator: Primarul Comunei Câmpani 

Compartiment de resort: Secretar general al comunei 



I. Comisia pentru agricultură , activități  economico-financiare, administrarea domeniului public și privat 

al comunei, Câmpani amenajarea teritoriului, urbanism protecția mediului si turism; 

II.Comisia pentru învățământ, sănătate,familie, cultură , culte, protectia copilului, tineret și sport, activități 
social -culturale 

 

III.Comisia pentru administrație publică locală , juridică, disciplina muncii și protecția socială 

   

Fiind acordate avizele favorabile ale comisiilor de specialitate din cadrul Consiliului Local 

Câmpani, președintele de ședință a întrebat dacă sunt discutii? 

      

Proiectul de hotărâre de la pct. 1 al ordinii de zi a fost supus la vot, fiind votat cu unanimitate de 

voturi ( 10 voturi ,,pentru,, 0 voturi ,,împotrivă,, 0 ,,abțineri,,) adoptându-se Hotărârea  nr.34 din 

29 mai 2023. 
 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local 

Câmpani   din 28 aprilie 2023; 

 

Inițiator: Primarul Comunei Câmpani 

Compartiment de resort: Secretar general al comunei 

I. Comisia pentru agricultură , activități  economico-financiare, administrarea domeniului public și privat 

al comunei, Câmpani amenajarea teritoriului, urbanism protecția mediului si turism; 

II.Comisia pentru învățământ, sănătate,familie, cultură , culte, protectia copilului, tineret și sport, activități 

social -culturale 
 

III.Comisia pentru administrație publică locală , juridică, disciplina munciiși protecția socială 

     

Fiind acordate avizele favorabile ale comisiilor de specialitate din cadrul Consiliului Local 

Câmpani, președintele de ședință a întrebat dacă sunt discutii? 

      

Proiectul de hotărâre de la pct. 2 al ordinii de zi a fost supus la vot, fiind votat cu unanimitate de 

voturi ( 10 voturi ,,pentru,, 0 voturi ,,împotrivă,, 0 ,,abțineri,,) adoptându-se Hotărârea  nr.35 din 

29 mai 2023. 
 

3.Proiect de hotărâre  privind aprobarea rectificării Bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 

2023;   

Inițiator: Primarul Comunei Câmpani 

Compartiment de resort: Contabilitate 

I. Comisia pentru agricultură , activități  economico-financiare, administrarea domeniului public și privat 

al comunei, Câmpani amenajarea teritoriului, urbanism protecția mediului si turism; 



Fiind acordate avizele favorabile ale comisiilor de specialitate din cadrul Consiliului Local 

Câmpani, președintele de ședință a întrebat dacă sunt discutii? 

      

Proiectul de hotărâre de la pct. 3 al ordinii de zi a fost supus la vot, fiind votat cu unanimitate de 

voturi ( 10 voturi ,,pentru,, 0 voturi ,,împotrivă,, 0 ,,abțineri,,) adoptându-se Hotărârea  nr.36 din 

29 mai 2023. 
 

 

4.Proiect de hotărâre privind  aprobarea  contului anual de executie a  bugetului de venituri si 

cheltuieli si situațiilor financiare  al comunei Câmpani pe anul 2022; 

Inițiator: Primarul Comunei Câmpani 

Compartiment de resort: compartiment contabilitate 

I. Comisia pentru agricultură , activități  economico-financiare, administrarea domeniului public și privat 

al comunei, Câmpani amenajarea teritoriului, urbanism protecția mediului si turism; 

Fiind acordate avizele favorabile ale comisiilor de specialitate din cadrul Consiliului Local 

Câmpani, președintele de ședință a întrebat dacă sunt discutii? 

Proiectul de hotărâre de la pct. 4 al ordinii de zi a fost supus la vot, fiind votat cu unanimitate de 

voturi ( 10 voturi ,,pentru,, 0 voturi ,,împotrivă,, 0 ,,abțineri,,) adoptându-se Hotărârea  nr.37 din 

29 mai 2023 
 

 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adițional nr.2 la Contractul de administrare 

nr.2498/ 23.06.2021 încheiat între Direcția Silvică Bihor- Ocolul Silvic Sudrigiu și Comuna, 

Câmpani  precum si  a Bugetul de venituri și cheltuieli  pe anul 2023; 
 

Inițiator: Primarul Comunei Câmpani 

Compartiment de resort: Compartiment cadastru si fond funciar 

III.Comisia pentru administrație publică locală , juridică, disciplina muncii și protecția socială 

    

Fiind acordate avizele favorabile ale comisiilor de specialitate din cadrul Consiliului Local 

Câmpani, președintele de ședință a întrebat dacă sunt discutii? 

      

Proiectul de hotărâre de la pct. 5 al ordinii de zi a fost supus la vot, fiind votat cu unanimitate de 

voturi ( 10 voturi ,,pentru,, 0 voturi ,,împotrivă,, 0 ,,abțineri,,) adoptându-se Hotărârea  nr.38 din 

29 mai 2023 
 

 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea  Contractului de concesiune încheiat între Consiliul 

Local al Comunei Câmpani și SC Ade Top Dental SRL având destinația de cabinet 

stomatologic 



 Inițiator: Primarul Comunei Câmpani 

Compartiment de resort: Compartiment autoritate tutelară, asistență socială și stare civilă 

III.Comisia pentru administrație publică locală , juridică, disciplina muncii și protecția socială 

    

    Fiind acordate avizele favorabile ale comisiilor de specialitate din cadrul Consiliului Local 

Câmpani, președintele de ședință a întrebat dacă sunt discutii? 

     Dna Toda-intrucat doamna care urmeaza sa preia acel cabinet stomatologic nu a obtinut inca 

toate avizele, am convenit cu dânsa ca acel contract să intre în vigoare la data semnării. 

 

   Proiectul de hotărâre de la pct. 6 al ordinii de zi a fost supus la vot, fiind votat cu unanimitate de 

voturi ( 10 voturi ,,pentru,, 0 voturi ,,împotrivă,, 0 ,,abțineri,,) adoptându-se Hotărârea  nr.39 din 

29 mai 2023 

 
7.Diverse 

Dna Primar-aș avea de facut niște informări, iar prima se referă la demisia dnei Secretar Bogdan 

Voichița, înregistrată la noi în unitate la data de 02.05.2023. 

I s-a comunicat încetarea raportului de serviciu și  inclusiv o dispoziție de imputare ca urmare a 

nerespectării angajamentului de plată nr.762 din 24.02.2021. 

Aș dori să vă mai informez că avem un proces cu dna Secretar, la care nu a renunțat deși și-a dat 

demisia și ca atare avem un nou termen de înfățișare în luna octombrie.                             

Dl Andrei Popa –aș dori dacă se poate, dna Primar, să ne spuneți exact ce sumă s-a 

investit până acuma la Capela Fânațe și cât ar mai fi de plată. 

 

Dna Primar-proiectul inițial a fost licitat în sumă de 535.500 lei cu TVA. Până în 

momentul de față,  s-au plătit către executant 2 facturi în sumă  totală de 403.006,82 lei . 

      

Dl Popa –am auzit zvonuri că dl Mărcuț a spus că suma cu Capela Fânațe este de fapt 

de 11 miliarde. Care de ce sume știți? 

 

Dl Mărcuț-scrie pe execuția bugetară exact suma plătită. 

Dna Primar-decât să dezinformați, stimați colegi, mai bine veniți si întrebați. 

Dl Mărcuț-anul trecut a fost discuția de 500 de mii și ceva pentru proiectul cu capela. 

Dna Primar- atâta este. 535 de mii total 

Dl Mărcuț-apoi a fost vorba de o rectificare bugetară de 200 și ceva de mii plus încă 200 de mii 

pentru parcare si gard. Pe lângă cei 500 de mii cu proiectul inițial, dacă se adună și acesti bani, vor 

rezulta 9. 



Dna Primar-anul trecut s-au plătit 400 de mii. Noi pentru anul acesta am mai avut de plătit 130 si 

ceva  de mii. Vă pot asigura că nici un leu nu se va plăti în plus față de contractul inițial. 

Dl Negrea-pe când se preconizează că va fi gata lucrarea la Capelă? 

Dna Primar-până în  iulie trebuie să fie gata lucrarea. Se va face recepția lucrarii și veți vedea 

atunci costul acesteia. 

 Dl Popa-4 persoane mi-au spus că suma pentru Capelă este 11 miliarde 

Dna Primar-nu trebuie adăugat bugetul de la un an la altul. Dacă nu-l înțelegeți, întrebați-mă. Orice 

sume la sfârșit de an se reportează, se pun într-un cont de unde vor fi din nou repartizate la început 

de an. 

Aș vrea să va aduc la cunoștință situația cu Asociația Valea de Sus, cu sumele datorate. 

Am cerut un calcul la zi cu sumele datorate de asociație și care trebuie plătite în baza acelui 

contract. 

Până luna trecută aveau de plată 43.839,53 lei, astăzi 29.05.2023 au 44.938,53 lei, deci un plus de 

1000 și ceva de lei pe lună. 

Data trecută v-am supus spre aprobare  rezilierea  contractului  dar nu ați vrut să-l reziliați, așadar 

vă rog să-mi spuneți nominal ce e de făcut și cum putem să rezolvăm această situație. 

Domnule, Ciprian Tuduce, vă rog să-mi spuneți cum vedeți situația cu datoriile lor? 

Dl Tuduce-ar trebui să-și plătească datoriile și apoi mai vedem ce va fi în continuare. 

Dna Primar-le-am făcut 2 somații. Urmează să le trimitem și factura pentru penalități. 

Dl Mărcuț- consider că noi, ca și consiliu ne-am făcut treaba. Dacă ei nu și-au plătit până în 

noiembrie, se putea rezilia contractul. 

Dna Primar- dacă nu ați vrut să-l reziliați acum, îl reziliați atunci? când ei ziceau că trebuie să 

primească bani? 

Dl Mărcuț- nu s-au respectat toți pașii care trebuiau făcuți 

Dna Ionela Toda - și atunci de ce mențineți contractul dacă susțineți că nu s-au respectat toți pașii? 

Motivul pentru care nu s-a trecut la executare a fost promisiunile lor că vor obține banii de la 

APIA. Dacă l-am fi reziliat atunci, iar ar fi spus că ne-am grăbit. 

Dl Mărcuț-asociația trebuie să-și asume 



Dna Primar-proprietar al terenului este Consiliul Local Cămpani, așadar ei își asumă și nu-și asumă 

în caz de ceva. 

Dl Criste-în data de 5 iunie primim răspuns de la APIA. Ne-am luat avocat și așteptăm un alfel de 

răspuns de la APIA nu ca cel de la Ștei. 

Dna Primar-contractul a fost pentru închiriere pășune ,noi nu ne băgăm în povestea cu APIA. Aici 

este vorba despre plata unei chirii care nu s-a plătit. 

 Dna Ionela Toda - dacă veți primi un răspuns negativ, domnule Criste cu ce soluție veți veni la 

următoarea ședință? Veți fi de acord cu rezilierea? 

Dl Criste –nu pot să zic nimic 

Dna Ionela Toda -adică vă abțineți în continuare? 

Dl Criste-da 

Dna Ionela Toda -în cazul ăsta, așteptarea înseamnă bani 

Dna Primar- domnule Morar? Dumneavoastră ce ziceți? 

Dl Morar- să așteptăm răspunsul. Totuși datoriile trebuie plătite. 

Dna Primar-doamna Driha ce spuneți? 

Dna Driha-nu știu ce să zic. Nu am nici o soluție. 

Dna Primar- domnule Moza Dan? 

Dl Moza- eu mi-am exprimat părerea în ședință. Am fost de acord cu rezilierea pentru că nu aduce 

nici un beneficiu asociației mentinerea contractului. 

Cei care au votat împotrivă, ar trebui să vină cu soluții. 

Dna Primar-domnule Miara? 

Dl Miara-ei ar trebui să-și facă ordine în documente. Consider că vina e la ei. 

Dna Primar-domnule Negrea? 

Dl Negrea-îmi susțin punctul de vedere din ședința trecută. S-a ajuns în situația asta și din cauza 

asociației și din cauza executivului.  

Nu s-a pus asociația în posesie până în luna septembrie când s-a încheiat pășunatul. 



Apoi, până în data de 30 iunie ei trebuia să plătească 30 % din contract. Dacă în 60 de zile începând 

cu 30 iunie ei nu și-au plătit trebuia să reziliați contractul. Acum veniți să ne întrebați cine plăteste 

penalitățile. 

Dna Ionela Toda -la ultima ședință nu ați fost de acord cu rezilierea dar, culmea ați fi fost de acord 

cu rezilierea la termen. 

Dl Negrea-dacă ați fi venit în august să ne spuneți că ne-am dus cu oamenii aceia, am încheiat 

proces-verbal, le-am arătat unde să pășuneze și ce au de făcut, dar ei nu au venit să-și plătească la 

termen suma, alta era discuția. 

Dna Primar-ați fi votat rezilierea în noiembrie? 

Dl Negrea-nu în noiembrie. Nici nu trebuia să ajungă până în noiembrie pentru că nu s-a plătit nici 

prima tranșă până în 30 iunie. 

Dna Ionela Toda –legea le-a dat voie la 2 tranșe 

Dl Negrea-da .Dar dacă în 60 de zile nu se plătește prima tranșă se reziliază contractul. 

Dna Primar- noi le-am trimis 2 somații. 

Dl Negrea-domnul Criste spune că nu corespund suprafețele cu ce le-am dat noi în contract 

 Dl Criste- cine plătește pentru cele 40 de hectare? 

Dna Primar-  nu știu despre ce vorbiți. Trebuia să nu semnați contractul dacă știți că nu corespund 

suprafețele. Asociația urbarială are o schiță  topografică plătită cu bani grei care a stat la baza 

emiterii Ordinului Prefectului . 

Dl Criste-și cine a modificat-o atunci? 

Dna Primar- nu știu. Noi nu ne puteam permite să modificăm acea schiță. Și CF-ul este făcut după 

acea schiță.  

Domnule Pelea Nicolae? 

Dl Pelea- dacă ei primeau subvenția de la APIA,  nu era nici o discuție că nu e contractul bun. Ei 

nu au primit banii de la APIA de aceea aruncă vina pe Primărie. 

Dl Negrea-contractul a fost bun dar nu a fost pus în aplicare de ambele părți 

Dna Ionela Toda -domnule Negrea, dacă ați fi fost primar, cum l-ați fi pus în aplicare? 

Dl Negrea-aș fi numit o comisie care s-ar fi dus să aibă o întâlnire cu asociația, să scrie 3 rânduri, 

să  le arate suprafața de pășunat. Dacă în 30 de zile comisia nu ducea la îndeplinire acest lucru era 

trasă la răspundere. Trebuia încheiat un proces-verbal care era anexă la contract. 



Dna Ionela-dacă mai erau și alți beneficiari pe acea suprafață , era obligatoriu sa se încheie  acel 

proces-verbal, dar cum lor li s-a dat întreaga suprafață ce să mai predăm? 

Dl Tuduce-s-a făcut un proces-verbal pe care l-a semnat domnul Bota, prin care a luat la cunoștință 

că a primit toată suprafața. 

Dna Primar-cum poate asociația să spună că nu cunoaște amplasamentul când ei au plătit și au dus 

oameni în teren. 

Dl Pelea-de aceea nu ați luat voi subvenție că v-ați suprapus cu celelalte primării. La APIA se vede 

că voi v-ați suprapus cu ceilalți, nu la primărie. 

Dl Mărcuț-trebuie puși toți la masă și discutat  

Dna Primar –dacă aveți un act de proprietate din 2014 făcut de Prefectura Bihor,domnule Mărcuț, 

putem noi să-l modificăm? Despre ce suprapunere este vorba atunci? 

Dl Popa-noi cănd am făcut contractul cu asociația nu i-am condiționat să plătească doar dacă iau 

bani de la APIA. 

Dl Pelea-ei trebuie să plătească 

Dna Ionela Toda -în cazul lor, fiecare lună înseamnă bani în plus, aici e problema. 

Dna Primar-am primit o citație de la UAT Lazuri prin care contestă Ordinul Prefectului .În această 

citație avem calitatea de pârât alaturi de Prefectura Bihor. Instanța iși va spune cuvântul. Din ce 

știu, li se va alătura și Pietroasa fiind și ei în devălmășie,  tot fără documente de proprietate. 

Luna trecută noi am încheiat un contract de asistență  juridică pe o perioadă de 8 luni pentru 

problemele și litigiile pe fond funciar și în baza acelui contract vom fi reprezentați în fața instanței 

de către doamna avocat. 

Cât timp a fost suprafața în devălmășie nu a fost nici o problemă. Când cineva încearcă să facă 

acte, apar problemele. 

Dl Morar- probabil că cineva va fi tras la răspundere dacă au luat bani de la APIA 

Dl Pelea –oricum asociația va trebui să plătească datoriile 

 

Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi, dl președinte de ședință a declarat închise lucrările 

ședinței ordinară a Consiliului local Câmpani din data de 29 mai  2023. 
 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ                                                       SECRETAR GENERAL  

       Popa Andrei  Ciprian                                                                   Bogdan Voichița 

 


